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Høring angående utbygging av bredbånd 

 

Jeg ser det på deres hjemmeside at det åpent for å komme med innspill over områder som ønsker 

utbygging av bredbånd. 

Det er et sterkt ønske om å få bygget ut bredbånd til Hopland. Jeg ser av planlagt utbygging at vi 

ikke er så langt unna trasen som nå er tenkt utbygget, dessuten så er vi i nærheten av Holmefeltet 

som allerede har tillagt fiber, så avstanden vil ikke bli så lang. 

 

Det er et sterkt felles ønske fra beboeren her oppe om å få tilgang til skikkelig bredbånd, da det i 

dag er kun er meget begrenset hastigheter gjennom ADSL linjene som er tilgjengelige her, 

grunnet avstand.  

Dessuten kan ikke dette leveres til alle husstander her oppe heller. I tillegg til dette er det 

manglende mobildekning i store deler av Hopland. Og det er da heller ikke mulighet til å benytte 

mobilt brebånd. 

 

Vi har tidligere laget en underskriftsliste i forsøk på å få lagt fiber opp hit, der over 80% av 

husstandene her oppe er interessert. 
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